



Explore · Discover · Impact
Ignite your
Research Journey

at **HKBU**

Fields of Study

Arts and Social Sciences

Deeper knowledge, Innovative solutions, A better world – These are the promises of transdisciplinary education and research at the intersection of arts and social sciences.

- Chinese Language and Literature
- English Language and Literature
- History
- Humanities and Creative Writing
- Religion and Philosophy
- Translation, Interpreting and Intercultural Studies
- Education and Psychology
- Geography
- Government & International Studies
- Sports and Health Sciences
- Sociology
- Social Work

Business

Amongst the 1% of business schools worldwide accredited by the three leading international accreditation bodies, AACSB, AMBA and EQUIS, focusing on business education.

- Accountancy
- Economics
- Finance
- Management
- Marketing
- Management Information Systems

Chinese Medicine

The first school of Chinese medicine in Hong Kong. Renowned for its excellence in teaching, research and clinical services.

- Biomedical Sciences
- Chinese Medicine
- Translational Medicine
- Pharmacy in Chinese Medicine

Communication

A leading Communication School in the region, renowned for its excellence in adaptability, creativity, innovation, and ethical practice; for educating future leaders and professionals in communication; for creating valuable knowledge in the field of communication; and for serving society through communication.

- Communication Studies
- Interactive Media
- Journalism

Creative Arts

Rooted in a liberal arts ethos and transdisciplinary inquiry, the School of Creative Arts builds on the rich legacies of each discipline to unlock the boundless potential of human creativity, critically examine the roles of the arts in contemporary society, and shape new artistic possibilities for the future.

- Film
- Music
- Visual Arts

Science and Technology

We pursue ground-breaking, high-impact and multi-disciplinary research, with the vision to identify and address grand challenges from global perspectives.

- Biology
- Chemistry
- Computer Science
- Mathematics
- Physics



Scan the QR code for
Programme Details

Master of Philosophy (MPhil)

- A bachelor's degree with honours from a recognised university or comparable institution.

Doctor of Philosophy (PhD)

- A master's degree from a recognised university or comparable institution, or
- A bachelor's degree with first-class honours from a recognised university or comparable institution.

Applicants seeking admission based on a qualification from a university or comparable institution where the language of teaching and/or examination is not English must meet the following English language proficiency requirements:

- A minimum TOEFL (iBT) score of 4.5, or
- A minimum IELTS (Academic) score of 6.5.



Tuition / Studentship¹ (AY2027/28)

	Regular RPg Programmes (MPhil / PhD)	Hong Kong PhD Fellowship Scheme
Elite Scholar Award	/	HK\$120,000 (approx. US\$15,380) for the first 3 years
Tuition Fee (per year)	Studentship recipients: HK\$49,500 (approx. US\$6,300)	Waived annually for 4 years
Studentship ²	HK\$19,310 monthly ³ (approx. US\$2,460)	HK\$28,700 (approx. US\$3,680) monthly / HK\$344,400 (approx. US\$44,200) annually for 4 years ⁴
Research Support Fund	MPhil : HK\$15,000 for the whole 2-year study period (approx. US\$1,920) PhD : HK\$25,000 for the whole 4-year study period (approx. US\$3,200)	Up to HK\$68,200 (approx. US\$8,740) for the whole 4-year study period ⁴ (including Research Support Fund and Conference and Research-related Travel Allowance)
Accommodation	/	Shared-room accommodation for the first 2 years

Note:

1. The tuition fees/scholarship amounts displayed in the table are for reference only.

2. Subject to satisfactory academic progress.

3. Higher studentship rate (HK\$19,660) for post-candidacy PhD students.

4. Subject to Research Grants Council (RGC)'s annual review.

The University may review the types of incentives depending on the availability of funding and the University's strategic planning.



Application Guide



HKBU Graduate School



<https://gs.hkbu.edu.hk>



hkbu_rpg@hkbu.edu.hk



hkbu.gs



hkbu.gs





探索新知 · 发现未来 · 影响世界
浸大与你

共创研究梦

研究领域

文学及社会科学

探索人文与社会科学的深度交融，培养跨学科视野。我们致力于挖掘知识宝藏，提出创新解决方案，为构建更美好的世界贡献力量。

- 中国语言文学
- 英国语言文学
- 历史
- 人文及创作
- 宗教及哲学
- 翻译、传译及跨文化研究
- 教育与心理学
- 地理
- 政治及国际关系
- 运动及健康科学
- 社会学
- 社会工作

工商管理

跻身全球前 1% 的商学院，获 AACSB、AMBA 和 EQUIS 三大认证。专注于卓越商科教育，培养具有全球视野的商业精英。

- 会计
- 经济
- 金融
- 管理
- 市场营销
- 管理资讯系统

中医药学

香港首间中医药学院，以卓越教学、前沿研究和优质临床服务闻名。

- 生物医学
- 中医学
- 转化医学
- 中药学

传理学

领先同区域的传理学院，不论在应变能力、创意、创新精神或专业操守上，皆追求卓越，表现备受赞誉。矢志培育传播领域的未来领袖和专业人才，凭借实用的传播知识和方法，服务社会。

- 传播
- 互动媒体
- 新闻

创意艺术

以人文艺术传统和跨学科研究为基础，创意艺术学院传承各学科的丰厚传统，释放人类创造力的无限潜能，重新定义艺术在现代社会的角色，创造未来艺术机遇。

- 电影
- 音乐
- 视觉艺术

科学與科技

推动具创新性及巨大影响力的跨学科研究，以全球视野识别和应对重大科学及社会挑战。

- 生物
- 化学
- 计算机科学
- 数学
- 物理



扫描二维码查看课程简介

哲学硕士 (MPhil)

- 认可大学的荣誉学士学位。

哲学博士 (PhD)

- 认可大学的硕士学位；或
- 一级荣誉学士学位。

申请人如于非英语授课及/或考试的大学毕业，需满足以下英文语言能力要求：

- 托福考试 (TOEFL) 网考 (iBT) 最低总分要求为4.5分，或
- 国际英语语言测试系统 (IELTS) 学术类考试最低总分要求为6.5分。

学费/ 助学金¹ (2027/28)

	研究式研究生常规课程	香港博士研究生奖学金计划
精英学者奖	/	第一至第三个学年港币120,000元 (约15,380美元)
每年学费	助学金得奖者：港币49,500元 (约6,300美元)	四年学习期间学费全免
助学金 ²	每月港币19,310元 ³ (约2,460美元)	每月港币28,700元 (约3,680美元) / 四年学习期间每年港币344,400元 (约44,200美元) ⁴
研究经费资助	哲学硕士：两年学习期间合共提供港币15,000元 (约1,920美元) 哲学博士：四年学习期间合共提供港币25,000元 (约3,200美元)	四年学习期间合共港币68,200元 (约8,740美元)⁴ (包括研究经费资助和会议及研究活动津贴)
住宿	/	第一至第二学年保证入住合住房间。

备注：1. 表格中显示的学费/助学金金额仅供参考。 3. 通过候选资格审核的博士生可享受更高助学金 (港币19,660元)。 2. 须达到学业成绩要求。 4. 资助金额或会因应研究资助局年度检讨结果作出调整。

大学可根据经费及未来政策规划检视及调整奖励计划。



申请指南

 HKBU Graduate School
 <https://gs.hkbu.edu.hk>
 hkbu_rpg@hkbu.edu.hk

 [hkbu.gs](https://www.facebook.com/hkbu.gs)
 [hkbu.gs](https://www.instagram.com/hkbu.gs)

